
 
 

 
Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   

  
08.04.2024 

 
 
 
Přítomni: Mysliveček, Přibyla, Plesník, Pernica, Jakubička, Janovič, Drašar, Rusňák, 
Tovarňák, Matyska, Velan, Kolovratník, Konečná   
   
 
  
Informace od ředitele ÚVT:  

 Organizační řád – ředitel děkuje za zaslání připomínek k textu Organizačního řádu. 
Vedoucím divizí bude rozeslán druhý draft dokumentu a ředitel žádá o zaslání poslední 
kritické revize.   

 24.4. se uskuteční zasedání Rady pro IT – ředitele zastupuje T. Plesník  
 Školení GDPR – V MS Teams bude zveřejněna výzva k absolvování školení v IS MU.  

 
 
Informace od vedoucích divizí: 
  
CERIT SC  

 Do konce tohoto týdny bude uzavřený návrh projektu NRP.  
 9.4. se skuteční celodenní seminář s vedoucími skupin EOSC v Praze.  
 Pozvání na habilitační řízení Jiřího Filipoviče, které se uskuteční ve čtvrtek 11.4. od 13 do 

14 hod. na FI   
  
DKSD  

 Minulý týden proběhla kvartální schůzka vedení divize – zhodnocení uplynulého a pláno-
vání příštího kvartálu, výhled do budoucna.   

 Kyberbezpečnostní školení – v dubnu proběhne v rámci divize, v květnu na ÚVT.  
 GDPR školení – dotaz, kam reportovat případné chyby (překlepy, nefunkční odkazy)? Pro 

tento případ byl založen excel pro připomínky, sdíleno na MS Teams.  
 

DITI  
 Kvůli změně struktury sítě v datacentru je nutno zavést firewall před VMWare. 

Otestován OPNsense, problémy s propustností routingu FreeBSD na virtualizaci.  
 Je plánováno zabydlení Biology parku, nicméně je nutno včas upozornit na nutnost revize 

a obnovy síťové infrastruktury – nefunkční WiFi, nedostatek strukturované kabeláže, 
zastaralé a nekompatibilní síťové prvky.  

 Započal nákup síťových prvků Cisco pro fakulty, pravděpodobně skrze rámcovou smlouvu 
MVČR.  

 BioPharma Hub – příprava nacenění telefonie, zatím na obecné rovině, chybí vstupy  
k počtu telefonů. 

 Probíhá další testování platformy Proxmox, okruh testujících byl rozšířen na klíčové 
uživatele.  

 Implementace napojení SafeQ na Perun  
 Informace do KOMUNITY o striktnějších pravidlech pro poštu, která zavádí Google.  
 UKB chystá systém na nabíjení skrz univerzitní identity, bude potřeba spolupráce s INET 

pro účtování skrze SUPO.  



  

  
HR 

 Michal Pernica se rozhodl z osobních důvodů dále nepokračovat v práci na ÚVT. Je 
vypsané nové výběrové řízení na pozici vedoucího HR. M. Pernica bude postupně 
předávat svoji práci – zejména hodnocení zaměstnanců a přípravu systematizace 
pozic. Kolegium ředitele děkuje M. Pernicovi za veškeré úsilí a odvedenou práci na ÚVT.   

 Workshop hodnocení pro vedoucí – Po dohodě s tajemníkem byl workshop zkrácen na 2 
hodiny. Uskuteční se ve středu 10.4. od 9 do 11 hod. nebo ve čtvrtek 11.4. od 9 do 11 
hod. Pro vedoucí, kteří se nebudou moct v daném termínu workshopu zúčastnit, bude 
zajištěn dostatek informací.   

 
Strategie a rozvoj  

 EPIS – výběr licence v rámci před-implementačních konceptů, poptání licenčních 
specialistů, poptávka externího financování vybraných workloadů nad rámec EPIS.  

 AI pro právní obor RMU – 9.4. proběhne schůzka s alternativním dodavatelem  
k dolphin Consulting, a poté porovnání dodavatelských nabídek, výběr a rozhodnutí  
o dalších krocích.  

  
DIS  

 Proběhlo setkání ke sběru krizových kontaktů u ředitele PO RMU Majnuše. Byl také 
dohodnut okruh studentů, kterých se má kampaň na sběr kontaktů do budoucna týkat  
(s tím souvisí i nastavení přístupu v aplikaci v IS MU).   

 Další využití rozhraní na KB – probíhá implementace stahování výpisů pro všechny 
bankovní účty MU a jejich export do příslušného prostoru na SharePointu.   

  
PED  

 Vyjasnění odpovědnosti za škodu na kamerovém systému při realizaci elektroinstalace na 
věžích v SUKB – vyřešeno, škoda nevznikla.   

 Minulý týden jsme si prošli pilotem změny migrace 1 pracoviště, od 1.5. zkouška migrace 
dalšího pracoviště.   

 Započata všechna výběrová řízení na nákup zejména HW s L. Hejtmánkem.  
 Šumavská Tower – odsouhlasení všech požadavků technologického řešení (dráty, 

klimatizace, větrání) a financování. Chceme nastavit časování, kdy bude které patro 
dokončeno. Na stěhování jednoho patra plánujeme 14 dní. Z aplikace o evidenci majetku 
vyplynulo, že můžeme 4 patra na ŠT vybavit vlastním nábytkem.  
 

Věda a výzkum  
 4.4. proběhla Vědecká rada, kde byl projednán rozpočet na r. 2024, výsledky evaluace 

vědy a výzkumu a následovala diskuse nad KPI aplikovaného výzkumu.  
 Kolegium ředitele ÚVT děkuje Heleně Mojdlové za administraci, úspěšné uzavření  

a přípravu na období udržitelnosti projektu C4e (Centrum excelence pro kyberkriminalitu, 
kyberbezpečnost a ochranu kritických informačních infrastruktur).  

  
DITS  

 Od 1.4. se Saša Kolovratník stává novým členem Kolegia ředitele ÚVT, jakožto vedoucí 
oblasti Customer Care.  

 Postupně se blíží ukončení realizace projektu MUNI 3.2.1 v rámci výzvy NPO, a je tak 
zapotřebí postupně sepsat a odevzdat technické zprávy k jednotlivým výstupům na 
MŠMT. Aktuálně tak dochází k tvorbě výstupů v rámci projektu SC C2 NPO, a to do 
20.4.2024.  

 V současné době probíhá domluva na penetračních testech SIMUportfolia (MED MUNI)  
a informační systémů BBMRI-ERIC (Graz). 



  

 V minulém týdnu došlo k podpisu memoranda o spolupráci mezi ÚVT MU a JAMU a ÚVT 
MU a CVIS VUT, primárně v oblastech informačních a komunikačních technologií  
a kyberbezpečnosti  

 Probíhá dokončování zadávací dokumentace v podobě požadavků zákazníka na 
vybudování datového centra B103 (areál Botanická FI MU).  

 Od 8.4. dochází k započetí přeložek vnitřních optických tras na FI MU. Práce na 
přeložkách mohou v ojedinělých případech způsobovat výpadky či omezení IT 
infrastruktury či IT služeb. Prosíme tímto jednotlivé zodpovědné osoby, aby tyto 
skutečnosti vzaly na vědomí při řešení problémů.  

  
Customer Care  

 V sobotu ve 22:50 hod. došlo k problému s konektivitou ze strany CESNET, v jejímž 
důsledku byla přerušena i konektivita pro naše zákazníky, například HZS JmK – šlo  
o takřka hodinový výpadek.  

  
Různé:  

 Penetrační test na Passbolt – zatím není nic z výsledků zapracováno   
 
  
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     


